



## Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:  
**23.10.19 18:30 Rovenveien 426, Fetsund**

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen	X	
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
KH	Kirsten Haugunn	X	
MS	Morten Smestad		X
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

  

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

<b>19/62</b>	<b>Gjennomgang og godkjenning av referat fra siste møte</b>  Gjennomgang av referat fra sist møte.  <b>Vedtak: godkjent uten anmerkninger</b>	INFO	
<b>19/63</b>	<b>Innkommet post</b>  - Referat fra ERM.  <b>Vedtak: tatt til etterretning</b>	INFO	
<b>19/64</b>	<b>Kort info fra ERM</b>  Orientering fra møtet og hvordan dette ble gjennomført og håndtert.  Styret har fått signaler fra flere medlemmer, og styremedlemmer, i avdelingen at de har vurdert å melde seg ut av NSchK på grunn av denne saken og hvordan denne er håndtert.  Saken er «avsluttet» i NSchK, men løper videre i NKK.  <b>Vedtak: tatt til etterretning</b>	INFO	



<b>19/65</b>	<b>Arrangementer 2020</b>  Terminlisten er ikke godkjent ennå. Nye datoer er meldt inn og er som følger: <ul style="list-style-type: none"><li>- K-test: 21.mai (Kr.HF)</li><li>- NKK Kåringsprøve: 21.mai (Kr.HF)/13.sept</li><li>- IBGH 1-3: 2.mai/12.sept</li><li>- Ferdelsprøve: 2.mai/12.sept</li><li>- MH: 18.april/22.august</li><li>- FA: 19.april/23.august</li><li>- RIK grunnkurs: søkes om når vi vet dato som passer kursholder.</li></ul> Utstilling/LP-arrangement: <ul style="list-style-type: none"><li>- LP: 6.juni</li><li>- Utst./skue: 7.juni</li></ul> <b>Vedtak: som redegjort ovenfor</b>	INFO	ALLE
<b>19/66</b>	<b>Generalforsamlingen 2020 – dato?</b>  GF avholdes i uke 7. Vi sjekker dato og publiserer valgt dag så snart dette er klart.  Vi bestiller pizza til medlemmene etter at GF er ferdig. Hver enkelt tar med egen drikke dersom de ønsker dette.  <b>Vedtak: som redegjort ovenfor</b>	INFO	ALLE
<b>19/67</b>	<b>Infoskriv til medlemmene?</b>  Sette sammen et forslag til infoskriv. Bør lages to ganger hvert år og sendes medlemmene.  Innholdet tilpasses de aktivitetene vi har hatt, samt eventuelle aktuelle temaer (trening og annet) som kan være av interesse.  <b>Vedtak: RJ og SAK ser på dette</b>	RJ/SAK	



<b>19/68</b>	<b>Appellcup 22.mars:</b>  Appellcup 22. mars 2020 arrangeres av oss – hvor ønsker vi å ha den? Det er siste runde og vi står for premiering av sammenlagt seiere osv. Stor sannsynlighet for litt større deltagelse pga dette.  Vi undersøker hvilke muligheter som kan være aktuelle og ser på disse etter hvert.  <b>Vedtak: som redegjort ovenfor</b>	LD/SAK/KH	
<b>19/69</b>	<b>Veilaget</b>  Ber om et møte da vi fortsatt mener det er et behov for dette. Saker vi ønsker å diskutere er faktura for brøyting tidligere år, samt ordningen med nøkler til bommen.  <b>Vedtak: som redegjort ovenfor</b>	SAK	Snarest
<b>19/70</b>	<b>Søndagstrening hytta</b>  Avhenger av hvilken løsning vi får i forhold til veilaget.  Vi setter opp en vaktliste med ansvar for kiosk osv. Vi legger ut dette når vi har treninger. Foreløpig er ingen treninger avtalt. Vi avtaler dette fortløpende.  <b>Vedtak: som redegjort ovenfor</b>	INFO	
<b>19/71</b>	<b>FaceBook side – gruppe(r)</b>  Hvordan løser vi bruk av FB-side kontra FB-gruppe? Vi stenger ned gruppen for kommentarer og gjør den «usynlig» (ikke publisert) fra og med nyttår. Dette publiseres på FB-siden og i gruppen en stund i forkant av dette. Vi etablerer en lukket FB-gruppe for aktive medlemmer.  Hva kan andre publisere – gjennomgang av innspill om retningslinjer fra Raymond.  Noe diskusjon om hvordan dagens ordning fungerer, og hvordan		



	<p>dette kan settes opp i fremtiden. RJ har laget et forslag til hvordan dette kan løses i fremtiden sett opp mot hvordan dette fungerer i dag.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>FB-gruppen stenges fra og med nyttår. Erstattes med en gruppe for de som trener aktivt.</b></li><li>- <b>«Vær varsom plakaten» gjelder for publisering av innlegg.</b></li><li>- <b>«Annonser» for ulike produkter og/eller hunder som ikke er relevante for avdelingen, og fra utenforstående, vil bli slettet.</b></li></ul>		
19/72	<p><b>Eventuelt:</b></p> <p><b>I. Forsikringer</b> Behov for å se på hva vi betaler forsikring for. Vi sjekker dette og endrer det som ikke lønner seg å forsikre.</p> <p><b>II. LP og utstilling 2020</b> Spørsmål om skolen er booket og om vi har kontaktet dommer. Vi følger opp dette.</p> <p><b>III. Juleavslutning</b> Forslag om å bestille bord et sted for en juleavslutning, gjerne på en restaurant. De som ønsker å delta betaler selv.</p> <p><b>IV. Møne til prøver</b> Vi skal arrangere RIK prøver neste år hvor det er et krav til møne ihht regelverket. Vi kjøper et møne fra eksempelvis WT-metall eller tilsvarende. Antatt kostnad er ca. 7.500,- eks frakt. I tillegg må det skaffes apportbukker og stativ til disse.</p> <p><b>Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte sakene.</b></p>	SAK  KH  LD/RJ  SAK	

Neste møte: 20.november @ 18:30

Sted: Rovenveien 426, Fetsund



**Norsk Schäferhund Klub  
avdeling Oslo**

Dato: \_\_\_\_\_

Lise Ulleberg Kirkemo

Stig A. Kristiansen

Raymond Johansen

Kirsten Haugunn

Jeannine Neegaard